
Protokot Nr 90/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 29 maja 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni Janf arczVnski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

oraz: Danuta Roguska - Sekreiarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Marianna Wozniak - dyr DPS sw. Jozefa w Mieni
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Krzyszlof Arcimowicz - z-ca nacz. Wydz. Architektury i Budownictwa

Porzqdek posiedzenia:'1 Otwarcieoosiedzenia
2 Przyjqcie porzqdku obrad.
3 lnformaqa o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Sprawy sluzby zdrowia.
5 Sprawy zzakresu pomocy spolecznej
6. Uzgodnienie zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

m Kaluszyn obszar A i obszar B.
7 Sprawy ro2ne.
B Przyjgcie protokolu posiedzenia w dniu 22 maja 2017 r
9 Zamknigcieposiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jednoglosnie (nieobecny p t-. Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- zakonczona zostala kontrola w Wydziale Komunikacji i Transportu Drogowego
(ocena pozytywna bez uwag),
- podpisany zoslal akt notarialny na sprzedaL nieruchomoSci w Groszkach,
- olrzymalismy nowy projekt umowy dot, wspolpracy w zakresie tunelu w Sulejowku,
- odbyl siq ll Mazowiecki Turniej Militarno-Sportowy w ZS Nr 1 w Minsku Maz. przy
wsparciu Zandarmerii Wojskowej,



- otwarte zostaty oferty.

' Przebudowa mostu na ul. Budowlanej w Mirisku Maz, (w budzecie
zabezpieczona jest kwota 1.200.000 z+), wptynqly 4 oferly na kwoty:
1.145.887,42 zl, 1.1 98.395,31 zl, 1.308.360 zl, i.4i4.141,14 zl.

o Ostatni etap wykonania lqcznika w ZS im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
(w budzecie zabezpieczona jest kwota 467.000 zt), wplynqly 2 oferly na kwoty
436.000 zl i 364.000 zt,

' Wykonanie wentylacji w ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
(w budzecie zabezpieczona jest kwota 82.000 zl), wplyngfy 4 ofe1y od
55 000 zl do 97.000 zt.

- uczestniczyl w Przeglqdzie Piosenki Dzieci i Mlodziezy ,,wesole Nutki",
- uczestniczyl w Mazowieckim swigcie Strazakow w szydlowcu

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:- uczestniczyl w spotkaniu w Ministerstwie Rozwoju nt. pozyskiwania srodkow
z programow polityki spojnoSci 2014-2020.

Ad. 4
starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e wplyngly pisma

z Mazowieckiego Urzgdu Wojewodzkiego i Narodowego Funduszu Zdrowia
odnoszqce sig do kwestii zmniejszenia iloSci lo2ek na oddziale wewnqtrznym. Zwrocll
siq o skomentowanie tych zgtoszonych stanowisk. Ponadto dodal, ze wptynqto pismo,
w ktorym zarzucono nie dotrzymanie terminu w zakresie zlo2enia informacii
o wylqczeniu tomografu.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, 2e przyczynq zmniejszenia
liczby lolek, poza obowiqzkiem dostosowania warunkow do zapisow rozporzqdzenia
Ministra Zdrowia jest przede wszystkim brak kadry lekarskiej (odeszlo 4 lekarzy).
Wyjasnit, 2e z dniem 1 maja br. zmniejszono liczbg loZek z g0 do 60, po to, ze-by
utrzymac mozliwosc Swiadczenia uslug medycznych na oddziale wewngtrznym.
lnformacjg o powyzszej sytuacji przekazano do Mazowieckiego 

-Urzgdu

Wojewodzkiego, Konsultanta Wojewodzkiego, Oddzialu Mazowieckiego NFZ o,raz
organowi prowadzqcem u.
Dyrektor SPZOZ powiedzial,2ew pi5mie zNFZ okre6lone zostato, ze minimalna liczba
lo2ek to 30, Zeby moc podpisac umowQ. Ministerstwo Zdrowia zdaje sobie sprawq, ze
wiele szpitalijest niedostosowanych i to prawdopodobnie Sanepid bqdzie podejmowal
decyzje w tym zakresie.
P. Artur Wiqckowski powiedzial,2e po zakonczeniu remontu i przeniesieniu endoskooii
liczba lolek sig zwiqkszy. Ponadto jezeli bqdzie kadra lekarska to mozna rowniez
dostawic kilka lozek (za zgodq Sanepidu). Wyjasnil, 2e zwrocil siq do sqsiednich
szpitali o przyjqcie pacjentow, w sytuacji, gdy w spzoz nie bgdzie juz miejsc (do
szpitali w Wggrowie, Sokolowie, Garwolinie, Wggrowie).
Podstawowym powodem zmniejszenia liczby lolek jest brak lekarzy, ale dodat, ze
w pofowie czerwca powinien przyjsc l lekarz, w lipcu 1 iw sierpniu 1 lekarz.
Poinformowal rownie2,2e od 1,5 roku rozdzielona jest Swiqteczna i nocna opieka
lekarska.
Wyjasnil, 2e przygotowana zostanie odpowiedz do NFZ.



Skarbnik Powiatu zwrocila siq z pytaniem, w jakim procencie wykorzystywane
byly lo2ka na oddziale wewnqtrznym.
Dyrektor SPZOZ powiedzial,2e w 80-BB%, a czasami trzeba bylo dostawiac loaka na
korytarzach. Dodat, ze jedynq mozliwosciq zabezpieczenia g0 lozek sq inwestycje,
ktore na dzien dzisiejszy nie sq mozliwe.
Kolejno dyrektor odniosl siq do kwestii zwiqzanej z wylqczeniem tomografu
i powiedzial, 2e informacja do NFZ zostala wyslana i termin 30 dniowy zostat
dotrzymany. Obecnie tomograf jest montowany i dzis lub jutro Sanepid dokona
odbioru.
Nastqpnie p. Artur Wiqckowski poinformowal, 2e rozmawial ze zwiqzkami zawodowymi
na temat ewentualnych podwyzek wynagrodzen, ale dalsze negocjacje odlozone
zostaly do czasu spotkania zwiqzkow z postem Danielem Milewskim.
Ponadto powiedzial, 2e pojawiN srg projekt ustawy o minimalnym wynagrodzeniu
w sluzbie zdrowia ijezeli wejdzie 2ycie to trzeba byNoby wszystkim tym, ktorym brakuje
do kwoty minimalnej 10% zlej ro2nicy podwyzszyc.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, czy Io, ze pacjenci
wozeni sq do innych szpitali powoduje koszty.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze nie ma z tego tytuNu wyZszych kosztow, nie ma
problemu z realizacjq kontraktu. Jest to zle odbierane pzez spoleczenstwo, ale
Jeszcze gorzei bytoby odbierane, gdyby oddzial wewngtrzny zostal zamknigty.

Starosta powiedzial, 2e nie ma zgody na zamykanie oddzialu.
Dyrektor SPZOZ poinformowal, 2e umowy zostaly przedlu|one do 30 wrzesnia br.,
a od 1 pa2dziernika wchodzi ryczalt.. NFZ ma miec dwa okresy rozliczeniowe, za trzy
kwartaly w ramach umow i pozniej kwartal ryczalLem to bqdzie drugi okres
rozliczeniowy.

Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, ze kontynuowane sq
roboty w przychodni m.in. wykonywana instalacja elektryczna na lV kondygnacji
i polowie I piqtra, wykonane zostalo przylqcze do sieci cieplowniczej, a pozostal do
wybudowania wgzel cieplny. Ogloszony zostat przetarg na modernizacjq szpitala
i kontynuowana dostawa mebli do pawilonu (zamontowane zostaiy w salach
operacyjnych i salach przygotowania pacjenta). W tym tygodniu bgdzie zakonczona
dostawa i montaz mebli. Bqdzie mo2na wykonywac ju2zabiegi na bloku operacyjnym.
W trzecim tygodniu czerwca bgdzie dostawa mebli do pomieszczen socjalnych.
Pozostaje wyposazenie do apteki szpitalnej i przygotowanie przetargu na przylqcze
ciepla do szpitala.
P. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e byla awaria na kuchni i wymontowano przy tej
oka4i 3 stare kotNy. Sanepid zalecil, aby do konca czerwca poprawic posadzkg,
pomalowac sufit i uzupelnic meble.

Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil siq z pytaniem, kiedy pierwszy pacjent
bqdzie przyjqly w pawilonie
Dyrektor sPzoz powiedzial, ze pienvszy zabieg planowany jest na 31 maja br.

Starosta zwrocil siq z pytaniem, jak wyglqda kwestia wykonania izolatek.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e przygotowywany jest projekt przez projektanta
i bgdzie oglaszany przelarg na przebudowq izolatek wraz z niezbgdnym
wyposazeniem, zeby po ich wykonaniu mozna bylo od razuje wykorzystywac.
Dodal, 2e w zwiqzku z trwajqcym remontem w przychodni zglaszane sE przez
pacjentow uciqzliwos ci z lym zwiqzane.



Ad. 5
Starosta - Antoni Janf arczynski powrocil do kwestii zwiqzanej z dodatkowymi

srodkami z tytulu zmniejszenia zatrudnienia w DPS Sw. Jozef a i przeznaczeniem ich
na podwyzki wynagrodzeri. Dodal, ze generalnie Zarzqd wyrazrl zgodq na takie
dzialanie. Dodai, 2e od 1 maja br. zmniejszylo sig zatrudnienie o 3 etaty
Dyrektor DPS Sw. Jozefa potwierdzita tq informacjq
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze pieniqdze zaplanowane na te 3 etaty
do konca roku to kwota 53.512zlitq kwotg dyrekcja chce przeznaczyc na podwyzki
dla pracownikow. Dodal, ze do konca roku bqdq jeszcze oszczqdnosci w zwiqzkuze
zmianq przelicznika i zmniejszy siq zatrudnienie o 1O etatow.

Dyrektor DPS - Marianna Wozniak powiedziala, 2e osoby, ktore wczeSniej
przejawialy chqc przejscia na emeryturg zglosily, 2e nie przejdq na emeryturg.
WyjaSnila, ze w dniu dzisiejszym zglosila sig 1 osoba, ktora bqdzie pracowala do konca
czetwca i przejdzie na emeryturg. Ponadto poinformowala, 2e w kwietniu odeszla
opiekunka, robotnik gospod arczy (w marcu) i starszy technik fizjoterapii,
a oszczqdnoSci z tego tytulu to kwota 6.689 zllm-c. Wyjasnita, ze srodki te chce
przeznaczyc na 0,5 etatu psychologa,0,5 etatu pracownika socjalnego i.1 etat
pracownika kadr. W tej chwilijest wakat pielqgniarki koordynujqcej, ktora odeszla. Jest
0,25 etatu pielggniarki i zlikwidowany zostal etat fizjoterapeuty w Dziale Rehabilitacji,
wiqc pozostattylko 1 etat ioszczqdnosci na dzien dzisiejszyto ok. 1.000 zllm-c.
Starosta powiedzial,2e na spotkaniu mowa byta,2e wedlug nowych przepisow mamy
do zaoszczqdzenia 10 etatow.
Skarbnik Powiatu powiedziala,2e najpierw trzeba ustalic, ile bgdzie osob, jakie bytyby
z Iym ewentualnie zwiqzane zmniejszenia. Muszq byc naturalne decyzje, 2e
pracownicy odchodzq lub zmniejsza siq zatrudnienie. Dopoki tego nie bqdzie nie
mo2na podjqc 2adne1 decyzj i.

Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, 2e rozumie przez Io, 2e wniosek
zloZony w zakresie rozdysponowania Srodkow na podwyzki jest nieaktuarny.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedziat, ze pielqgniarki w DPS sq swiadome,
ze 1e2eli nie bgdzie redukcji na etatach Dzialu Opiekunczo-Terapeutycznego to nie
bgdzie podwyzek.
Starosta zwrocil siq z pytaniem, jak przedstawione przez dyrektora zmiany majq siq
do obowiqzujqcego Regulaminu Organizacyjnego DPS.
Dyrektor-Marianna Wozniak powiedziala, ze nale|y wprowadzic do Regulaminu
zmianq polegajqcq na wykresleniu stanowiska fizjoterapeuty w Dziale Opiekunczo-
Terapeutycznym.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze wniosek z 17 maja br. nie
bqdzie realizowany, naleZy go wycofac, a zlo2yc wniosek z informacjq, ktora zoslala
dzisiaj przedstawiona. Do tematu Zarzqd powroci na kolejnym posiedzeniu.

Ad. 6

Z-ca naczelnika Wydzialu Architektury i Budownictwa - Krzysztof Arcimowicz
powiedzial, 2e burmistrz Kaluszyna zwrociN siq o uzgodnienie projektu zmian
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla m. Kaluszyn oDSZar
A i obszar B. Zmiany dolyczq dodania do przeznaczenia terenow uslugowo-
produkcyjnych mozliwosci wykonywania centrum logistycznego (centra
dystrybucyjne). Automatycznie tez sq okreSlone parametry dla tych obiektow, tj.
zwigkszenie wysokoSci z 13 m do 20 m i okreslenie ilosci miejsc parkingowych dla tych
obiektow. Zmiana obejmuje Jeszcze okreSlenie dachow dla myjni samochodowych
dopisanie ,,dopuszczenie dachow lukowych i walcowych".



Zarzqd Powiatu jednogloSnie pozytywnie uzgodnit projekt zmian miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla m. Kaluszyn.

Ad. 7
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial,2e dyrektor ZSE w Minsku Maz.

zwrocila siq o wyralenie zgody na zlolenie wniosku w ramach konkursu ,,Wsparcie
szkolnictwa zawodowego" w ramach RPO Wojewodztwa Mazowieckiego dziatanie
10.3.'1. Wniosek dotyczytby dofinansowania projektu w partnerstwie z firmq. Wniosek
ma na celu pozyskanie dotacji na realizacjq zajqc pozalekcyjnych staze zawodowe dla
uczniow ZSE i doposazenie szkoly. Termin zlozenia wniosku do 16 czerwca 0r.
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji powiedziata, 2e lako powiat zlo2yliSmy
oswiadczenie do ARMS-y, w ktorym zobowiqzalismy siq, ze do innych konkursow
w ramach dzialania 10.3.1 nie bqdziemy wchodzili. Dodata, 2e szkola ta bqdzie
uczestniczyla wraz z ARMS-q.
Kolejno Wicestarosta przedstawil wniosek dyrektora SPZOZ w Minsk u Maz., w ktorym
zwrocil sig z proSbq o wyrazenie zgody na wykonanie przez firmq Fresenius Medical
Care przylqcza gazowego do obiektu stacji dializ znajdujqcego sig na terenie SPZOZ.
Dodal, 2e przylqcze bgdzie wykonane na koszt Fresenius Medical Care, a dyrektor
SPZOZ pozytywnie zaopiniowal wniosek firmy Fresenius.

Zarzqd Powiatu wyrazrl zgodq na wykonanie przez firmg Fresenius Medical
Care przylqcza gazowego do stacji dializ.

Naczelnik - Emilia Piotrkowicz poinformowala, ze projekt ,,Razem bezpieczniej"
nie bqdzie realizowany w ZS Nr 1 w Minsku Maz.,w zwiqzku ztym powrocila do tematu
zatrudnienia woznego w ZS Nr '1.

Ustalono, 2e Zarzqd powroci do tematu na kolejnym posiedzeniu.
Naczelnik Emilia Piotrkowicz powiedziata, 2e Kuratorium Oswiaty w Warszawie
oglosilo nabor wnioskow w ramach rzqdowego programu Bezpieczna +, z terminem
skladania wnioskow do dnia 1 czerwca 2017 r. WyjaSnita, 2e dzialania mogq
obejmowac m.in.', zajqcia, projekty i inne dzialania edukacyjn e oraz wychowawcze dla
uczniow, wsparcie doradcze dla szkol oraz zakup przez szkoly wyposazenia
niezbgdnego do realizaqi wymienionych dzialan, Warunkiem udzielenia wsparcia ze
Srodkow budzetu panstwa jest zapewnienie pzez organ prowadzqcy wlasnego wkladu
ftnansowego w wysokosci co najmnie j 20o/o kosztow realizacji zadania.

chqc przystqpienia do projektu zglosily Zespol Szkot Zawodowych Nr 2
im. Powstaf cow Warszawy w Minsku Mazowieckim oraz Zespot Szkot Ekonomicznych
w Minsku Maz.

Zespol Szkol Zawodowych Nr 2 planuje m.in. zorganizowac blok warsztatow psycho-
edukacyjnych, szkolenie ,,Pierwsza pomoc", doposazenie bazy szkoty w zewnqtrznq
strefg gier planszowych i rekreacyjnych. N-qczna wartosc: 53.250 zl, wnioskowane
dofinansowanie: 42.600 zl, wymagany wkNad wlasny: 10.650 zl.

NatomiastZespotSzkotEkonomicznychplanujem.in.:zorganizowaczajqciazzakresu
udzielania pierwszej pomocy, zajqcia z zakresu odpowiedzialnosci prawnej
korzystania z technologii cyfrowej, propagowanie aktywnych form spqdzania czasu
wolnego mlodzie2y (w tym m.in. zakup stolu plenerowego do tenisa stolowego),
warsztaty z profilaktyki zachowan mlodzie2y nt. dopalaczy i zagroZeniach
w cyberprzestrzeni. l-qczna wartosc: 31.960 zl, wnioskowane dofinansowanie:



2! 969 zl, wymagany wklad wtasny: 6.392 zl. N-qcznie powiat musi zapewnic kwotg
17.042 zl tytutem wkladu wtasnego.
Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na zlolenie przez dwie szkoty do wnioskow w ramach
projektu Bezpieczna +.

Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki wnioskowal o wykonanie na ul. Szosowej
w Sulejowku na wysokoSci przedszkola Swiatel lub ewentualnie wyniesienia celem
spowolnienia ruchu.

Ponadto zwrocil uwagg, 2e na ul. Asfaltowej na Kanale Wawerskim projektant
nie zaprojektowal barierek, a nalelaloby je wykonac.

Starosta powiedzial,2e przekale powylsze wnioski dyrektorowi ZDp.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 7 czerwca br. o godz. 10.30.

Ad. 8

Protokot z posiedzenia w dniu 22 maja 2017 r. zostal przylqty.

Ad. I
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


